
Lagedi Kooli hoolekogu koosolek 

 

Lagedi           16.10.2024 

 

Algus: 17:30, lõpp: 20.15 

Koosolekut juhatas Lagedi Kooli direktor Alari Allika.  

Protokollis Alice Nilisk 

Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Alice Nilisk - lasteaia lapsevanemate esindaja, Eneli 

Niinepuu - lapsevanemate esindaja, Pille Türner- kooli õpetajate esindaja, Signe Ivanišvili -

lapsevanemate esindaja, Heili Tsiugand - lasteaia lastevanemate esindaja, Piret Ploompuu -

lasteaia lastevanemate esindaja, Erik Metsis - lastevanemate esindaja, Eve Köse – 

lapsevanemate esindaja, Grete-Liis Uusmaa – õpilasesinduse esindaja, Ele Pohlak - lasteaia 

õpetajate esindaja, Bärbel Salumäe - Rae valla esindaja, Alari Allika– kooli direktor. 

Päevakord: 

• Uue hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine 
• Arvamuse avaldamine Lagedi Kooli kodukorra kohta 
• Lagedi Lasteaia kodukorra kinnitamine 
• Rühmaliikide ja laste arvu kinnitamine 2024/2025. õppeaastaks kuni ehituse 

perioodi lõpuni 
• Lagedi kooli Põhimääruse muudatuste kinnitamine 
• Suviste valverühmade (juuli) kinnitamine 
• Toitlustusega seotud arutelu 
• Ülevaade õppekava arendusest 
• Järgmise hoolekogu koosoleku paika panemine  
 

 

1. Uue hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine 

Hoolekogu esimeheks hääletati ühehäälselt Eneli Niinepuu. Hoolekogu aseesimeheks 
hääletati ühehäälselt Heili Tsiugand. Hoolekogu sekretäriks valiti ühehäälselt Alice Nilisk. 
Antud ametikohtadele teisi soovijaid ei olnud.  

2. Arvamuse avaldamine Lagedi Kooli kodukorra kohta 

Direktori poolt oluliste muudatuste tutvustamine kodukorras. Seoses koolivormi 
soovituslikuks muutumisega oli aruteluks koolivormi riidevaliku laiendamine sarnaselt 
teistele Rae Valla koolidele – näiteks pusakleidid, kooli logoga T-särgid ja pusad.  



Ettepanek Bärbeli poolt – täiendada kodukorda punktiga, et lapsevanem ei osaleks tunnis 
läbi nutiseadmete, näiteks läbi nutikella. Lisatud Nutiseadmete kasutamise korra alla punkt:  
Lapse nutiseadet ei ole lubatud kasutada selliselt, et see võib riivata kolmandate osapoolte 
õigusi ja privaatsust.  

Otsus: Hoolekogu kiidab heaks muudatused Lagedi Kooli kodukorras (kõik koosolekul 
viibijad on nõus, vastu ja erapooletuid ei ole). 
 

3. Lagedi Lasteaia kodukorra kinnitamine. 

Alice tõstatas küsimuse punkti 2.2 kohta, mille kohaselt annab vanem nõusoleku lastest 
tehtud fotode jagamiseks Eliisis ja sotsiaalmeedias. Täiendasime kodukorda täpsustades, et 
vanem annab nõusoleku üksnes lasteaia poolt hallatavas sotsiaalmedias lapsest tehtud 
fotode jagamiseks.  

Ettepanek mõelda välja ühtne kord lapsevanematelt laste pildistamiseks nõusoleku 
küsimiseks. Hetkel teeb iga rühm isemoodi.  

Kodukorra punkti 2.7 viidud sisse muudatus, et huviringid toimuvad soovituslikult perioodil 
1.oktoober kuni 30.aprill. Muudatus oli vajalik jättes võimaluse alustada huviringidega juba 
septembris ja lõpetada mais.  

Kodukorra punkti 4.2 täiendatud, et rühma päevakavaga saab tutvuda ka Eliisis.  

Kodukorra punktis 5.1 muudetud sõnastust  - Erandkorras muul ajavahemikul lapse 
lasteaeda toomisel tuleb erikokkulepe teha õpetajaga. Erikokkulepe on vajalik kuna lasteaia 
välisust soovitakse hoida lukustatuna ajal, mil lapsed rühmaruumis ei viibi, et takistada 
võõraste isikute pääsemist ja omavolilist tegutsemist lasteaia hoones. 

Alice tegi ettepaneku lisada Eliisi iga rühma telefoninumber.  

Otsus: Hoolekogu kiidab heaks muudatused Lagedi Lasteaia kodukorras (kõik koosolekul 
viibijad on nõus, vastu ja erapooletuid ei ole). 
 

4. Rühmaliikide ja laste arvu kinnitamine 2024/2025. õppeaastaks kuni lasteaiahoonesse 
kolimiseni 
• Mesilinnud rühm - aiarühm 24 last (personal: Mesilindudes 2 õpetajat ja 2 

assistenti) 
• Mesimõmmid rühm - aiarühm 21 last (personal: Mesimõmmides hetkel 1 õpetaja ja 

2 assistenti, tugiisik valla poolt ja septembri lõpus tuleb assistent sinna rühma 
juurde.) 

• Mesimarjad rühm - aiarühm 23 last (1 laps kolme kohaga) (personal: Mesimarjades 
2 õpetajat ja 2 assistenti) 

• Mesililled rühm - aiarühm 22 last (personal: Mesilindudes 1 õpetaja ja 2 assistenti 
pluss tugiisik) 

Kolimine lasteaiahoonesse on planeeritud jaanuar-veebruar 2025.a.  



Otsus: Hoolekogu kiidab heaks rühmaliikide ja laste arvu (kõik koosolekul viibijad on nõus, 
vastu ja erapooletuid ei ole). 
 

5. Lagedi kooli Põhimääruse muudatuste kinnitamine 

Täiendati punkti, et koostööd tehakse teiste Rae Valla raamatukogudega (kõik filiaalid). 
Varasem sisuline arutelu oli kevadel.  

Otsus: Hoolekogu kiidab heaks Lagedi kooli Põhimääeruse (kõik koosolekul viibijad on nõus, 
vastu ja erapooletuid ei ole). 

6. 2025.a suve valverühmade kinnitamine 

2025.a suvel avatakse Rae vallas juuli kuus valverühmad Jüris Võsukese lasteaias ning Peetri 
Lasteaed-Põhikoolis. Lagedi lasteaed on juuli kuus suletud.  

Otsus: Hoolekogu kinnitab valverühmad 9 poolthäälega (üks on vastu, üks on erapooletu). 

7. Lasteaia ning kooli toitlustamisega seotud küsimused 

Lastevanematelt on jõudnud info, et lasteaialapsed on jäänud ilma magustoidust (direktori 
sõnul keegi ilma ei ole jäänud, lapsed on saanud erinevat magustoitu); lisaks väidetavalt 
sõid lapsed ühel päeval lasteaias lõunaks ja õhtuooteks sama toitu kuna tellitud toit ei 
jõudnud kohale (direktor uurib olukorda). Direktor kinnitab, et toidu tarnega esineb 
probleeme (peamiselt hilinemist), kuid probleemidega tegeletakse. Lagedi kooli ja lasteaeda 
toitlustab Jüri kool.  

Lähiajal tuleb eraldi menüü lasteaiale ja koolile. Endiselt jääb peakokal õigus teha menüüs 
vajadusel muudatusi.  

Arutati probleemi üle, et hommikupuder ei jõua enne tundide algust kohale ning lapsed 
käivad söömas esimesme tunni ajal. Hoolekogu poolt tehtud ettepanek teha pudru söömine 
esimesel vahetunnil. Laste ja õpetajate jaoks peab olema selge, millal süüa saab, pidev toitu 
oodates nö „valvel olek“ segab õppetööd. Arvestama peab sellega, et lapsed jõuaksid süüa 
ja tunnis edastatav info ei läheks lapse jaoks kaduma, kui ta hilineb söömise tõttu.  

8. Ülevaade õppekava arendusest 
 
Direktor andis ülevaate: osad ainekavad  on kinnitatud ning osade ainekavade koostamine 
on pooleli. Kuni uus ainekava pole aines vastu võetud, õpitakse vana ainekava järgi.  
Lastel on võimalus ka positiivseid hindeid parandada ning see on laste motivasiooni tõstnud.  
 
Probleem  -  Stuudium kuvab hinnet 3 mustana ehk positiivse hindena kuigi uue 
hindamissüsteemi järgi on tegu negatiivse hindega. Olukord tekitab segadust.  
Lisaks sooviti Stuudiumisse võimalust märkida laps puudujaks näiteks 1-2 tunniks mitte 
terveks päevaks. Samuti soov märkida laps kehalise tunnist vabastatuks koos puudumise 
tõendiga. Täna on võimalus märkida laps puudujaks vaid terveks päevaks või põhjendada 
puudumist tunni kaupa tagant järele. Väikeklassides võib aga tekkida olukord, kus õpetaja 
näeb, et laps puudub kogu päeva ja kui ka teised klassi lapsed puuduvad saab õpetaja oma 
aega mujale planeerida. Ei tohi tekkida olukorda, kus laps siiski tuleb näiteks teiseks tunniks 



kooli ja õpetajat ei ole, sest puudumise märge hõlmas kogu päeva. Direktor lubas uurida, 
kas ja mis võimalused Stuudiumil on ning vaadata üle kooli eelarvelised vahendid 
muudatuste sisse viimiste eest tasumiseks.  
 
Kehalise kasvatuse vabastusi peab õpetaja enne tundi ise kontrollima, sest need laekuvad 
Stuudiumise õpetaja ja lapsevanema vahelise vestlusena. Soovitav on vestlusesse lisada ka 
laps ja klassijuhata. Seadusega on liikumisõpetusest ja kehalisest kasvatusest vabastamise  
õigus antud lapsevanemale ja kool peab seda aktsepteerima.  
 
 
 
9. Uue hoolekogu aja määramine 
 
Eeldatavalt toimub uus hoolekogu enne jõuluvaheaega ning peale 1.trimestri lõppu.  
 
 

 

 

Juhatas        Protokollis  

Eneli Niinepuu        Alice Nilisk  

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

 


